
خطر از بیخ گوش سپاهانی ها گذشت

عقیلی:  قسمت این بود زنده بمانیم!
گروه ورزش|  روز گذش��ته س��قوط هواپیمای 
140 متعلق به شرکت سپاهان واکنش های زیادی 
به همراه داشت اما نکته ای که این اتفاق را به جامعه 
ورزش مرتبط می کند، س��فر روز شنبه اعضای تیم 
فوتبال س��پاهان با همین هواپیما بوده اس��ت. آنها 
که بعد از برد مقابل گس��ترش ف��ولاد از تبریز قصد 
بازگشت به سپاهان را داشتند، این هواپیما را چارتر 
کرده و به مقصد رسیدند.  اعضای تیم فوتبال سپاهان 
بعد از شنیدن خبر سقوط این هواپیما 24 ساعت بعد 

از پرواز خودشان، شوکه شدند و ابراز تاسف کردند.  
هادی عقیلی، کاپیتان سپاهان دراین باره می گوید: 
» این همان هواپیمایی بود که م��ا چند روز پیش از 
آن استفاده کردیم و به تبریز رفتیم و وقتی شنیدم 
چنین اتفاقی افتاده واقعاً ش��وکه شدم.  ما خلبان و 
مهمانداران این هواپیما را می ش��ناختیم و چنین 
اتفاقی برای مان بسیار تلخ است.  من نمی دانم دلیل 
سقوط این هواپیما چه بوده اما قبلاً به ما گفته بودند 

که این هواپیما کاملاً امن است.«
همچنین رسول خوروش، سرپرست سپاهان نیز 
در اظهارنظری گفته اس��ت : » به ما گفته بودند این 
هواپیما نباید پس از س��اعت 8:30 پرواز کند چون 
گرما روی��ش تأثیر می گذارد و ح��ال نمی دانم چرا 

ساعت 9:30 به پرواز درآمده است.«
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کفاش�یان: بدون وجود دلیل و م��درک فوتبال را 
متهم به فساد نکنید

استیلی: رئیسی کیا نماینده دادستانی است، به او 
احترام می گذاریم 

افش�ارزاده: مربی��ان و بازیکن��ان ب��رای کس��ر 
قراردادشان با ما همکاری می کنند

قلعه نوعی: بازگشت لژیونرها زمان مربی ایرانی بود 
»آن برنامه« نابودش می کرد/ شفاف سازی را من آغاز 

کردم اما گفتند مافیاست
مورینیو: یافتن جانشین برای لمپارد غیرممکن است

   در رأی گی��ری هفته نامه معتبر ورزش��ی آلمان  
»کیکر« مانوئ��ل نویر به عنوان بازیک��ن و یواخیم لو 
به عنوان بهترین مربی یک س��ال گذشته ژرمن ها 

برگزیده شدند. 
   امی��ر قاس��می نژاد در وزن 81- کیلوگ��رم تنها 
جودوکاری اس��ت که از ایران به مسابقات قهرمانی 

جهان در روسیه اعزام خواهد شد. 
   با ه�دف حمایت از کودکان بی سرپرس�ت، 
عصر امروز دیداری خیرخواهانه میان تیم های 
تیم پیشکس�وتان پرس�پولیس و بازیکنان 

تیم ملی 1998 برگزار می شود. 
   با تأکید هیأت مدیره و بنابر درخواست علی دایی، 
جدایی مهرداد پولادی از جمع قرمزپوش��ان کاملا 

منتفی شد. 
   تیم ملی والیبال ایران، دیروز در دیداری تدارکاتی 
به مصاف قهرمان لیگ جهان��ی رفت که این بازی با 

نتیجه 3 بر یک به سود آمریکایی ها خاتمه یافت. 
   از هفت�ه دوم لی�گ فوتب�ال روس�یه تیم 
روبین کازان در خانه ترک گروزنی با گل دقایق 
پایانی آزمون از شکس�ت گریخت. همچنین 
تیم نایمخن در هفته ابتدایی دسته اول فوتبال 
هلند به مصاف تیم دوم آینده�وون رفت و با 
نتیجه 3 بر یک به پیروزی رسید که گل سوم 

نایمخن را جهانبخش به ثمر رساند. 
   لیورپول در دیداری دوس��تانه در ورزشگاه آنفیلد 
پذیرای بورسیادورتموند بود که قرمزپوشان آنفیلد 
این دیدار را با نتیجه پرگل 4 بر صفر به س��ود خود 

به پایان رساندند. 

حرف تو حرف

مداد زرد

   مگر دایی کیست که در موردش صحبت نکنم؟                      کل ایران در حرکت زشت صادقیان تقصیر داشتند!

شکایت عجیب پرسپولیس از فولاد

ابن قاسم: دیگر بازیکن سرباز نداریم
گروه ورزش| بازار حاشیه در باشگاه پرسپولیس 
داغ داغ است. سرخپوشان پایتخت اما خودشان هم 
دوست دارند به حاشیه های موجود بیفزایند. آنها در 
آخرین اقدام جالب خود پس از بازی پرسپولیس و 
فولاد در نام��ه ای محرمانه به فدراس��یون فوتبال و 
س��ازمان لیگ اعلام کردند که احمد عب��دالله زاده 
بازیکن ف��ولاد نیز با توجه ب��ه کارت پایان  خدمتی 
که دارد ح��ق حضور و بازی مقابل سرخپوش��ان را 
نداش��ت. او نیز یکی از بازیکنانی اس��ت که روی آن 
بحث زیاد اس��ت. تا به این لحظه مسئولان سازمان 
لیگ به قرمزپوش��ان جوابی نداده اند اما به زودی با 
توجه به پیگیری پرسپولیس��ی ها به آنها قول داده 
شده که این موضوع پیگیری می شود. با وجود این 
صحبت ها حسین ابن قاسم، سرپرست فولادی ها در 
گفت و گوی کوتاهی با »شهروند« چنین مسأله ای را 
رد می کند: »بازیکنانی را که به ما اعلام کرده بودند، 
بازی ندادیم. س��ازمان لیگ هی��چ بازیکن دیگری 
را نگفته حق بازی ندارد و مش��کلی وجود ندارد. کم 
مانده خودمان را بفرس��تند س��ربازی! این رفتارها 
درست نیست. خیلی ها دوست ندارند موفقیت فولاد 
را ببینند اما ما ب��ا جوانان خود حقانیت خود را ثابت 
می کنیم. جوانان فولاد فوق العاده هستند و دیدید که 

مقابل پرسپولیس چقدر خوب بازی کردند.«

كنار زمين

  حس��ين جمش��يدی  | قبل از انتخاب هیأت مدیره 
باشگاه پرسپولیس شاید کمتر کسی حمیدرضا سیاسی 
را می شناخت اما انتخاب او به عنوان رئیس هیأت مدیره 
و مصاحبه های پی درپی او که اکثرا علیه مسئولان دیگر 
باش��گاه اس��ت، سیاس��ی را نزد هواداران فوتبال به ویژه 
پرس��پولیس ش��ناخته تر کرده اس��ت. ماجرا به همین 
جا ختم نمی ش��ود زیرا نتایج ضعیف 2هفت��ه ابتدایی 
سرخپوشان کاسه صبر رئیس هیأت مدیره پرسپولیس 
را لبریز کرده و او در ابت��دای صف منتقدان علیه دایی و 
رحیمی قرار گرفته است،  البته با این وجود به نظر کسی 
نمی تواند مقابل سیاسی بایس��تد و همین شائبه هایی 
به وجود م��ی آورد که او ق��درت پنهان��ی دارد که هنوز 
رسانه ای نش��ده اس��ت.  در ذیل گفت وگوی حمیدرضا 

سیاسی را با »شهروند« می خوانید. 
* پرسپولیس با وجود این که کارش را زودتر از سایر 
تیم ها آغاز ک�رد در 2 هفته ابتدایی فقط یک امتیاز 

گرفته است.
اکثرا پرسپولیس در بازی های ابتدایی لیگ نتایج خوبی 
نگرفته است، اگرچه با توجه به سرمایه گذاری خوبی که 
امسال در باشگاه رخ داده این نتایج بیش از این غیرقابل 
تحمل اس��ت.  زمین و ه��وای بد اهواز دلیل نمی ش��ود 
پرسپولیس شکس��ت بخورد.  تیم هنوز خودش را پیدا 
نکرده و باید ب��ا راهکارهایی بازیکنان را احیا کنیم، البته 
اگر روند به همین صورت باشد، قطعا در هفته های آتی 
تغییراتی هم خواهیم داشت.  فکر می کنم کمیته فنی 

بتواند به ما در این رابطه کمک کند. 
* اما کمیته فنی ای که هیأت مدیره انتخاب کرد یک 

خروجی هم نداشته است.
پرسپولیس همیش��ه دارای کمیته فنی بوده اما این 
سیس��تم چون درس��ت نبوده، موفق نش��ده است. این 
هم به این دلیل اس��ت که س��رمربی خودش را موظف 
به پاس��خگویی نمی داند، البته کمیته فن��ی فعلی زیاد 
فعال نیست و به زودی با تمهیداتی که اندیشیدیم، این 

 کمیته احیا می شود. امکان تغییرات هم در اعضای کمیته 
وجود دارد.  

* به دلیل مصاحبه های همزمان شما و عابدینی علیه 
رحیمی ش�ائبه ای به وجود آمد که شما عابدینی را 

برای جانشینی احتمالی رحیمی انتخاب کرده اید.
با عابدینی سال هاست دوستم و همدیگر را می شناسیم 
اما از زمانی که به پرسپولیس آمده ام او را ندیده ام.  او مدیر 
بسیار توانمندی است اما این مسأله که برای جانشینی 

رحیمی انتخاب شده باشد را کاملا تکذیب می کنم. 
* این انتقادات ش�ما از دایی و رحیمی نیز با توجه به 

این که در باشگاه هستید، جالب به نظر می رسد.
صحبت هایی که من انجام می ده��م از روی حقایقی 
است که می بینم. حالا ش��اید برای بعضی شنیدن این 
حقایق خوشایند نباشد اما من به کارم ادامه می دهم،  البته 
تا به امروز مورد خاصی از سوی هیأت مدیره برای انتقاد 
از رحیمی به وجود نیامده و در فکر تغییر مدیرعامل هم 
نیستیم زیرا این مدیر از سوی یک سیستم انتخاب شده و 

باید به نظر همه احترام گذاشت. 
* برخی می گویند که ش�ما تا چند ماه قبل فوتبالی 
 نبودید و نباید در مس�ائل فن�ی و درخصوص دایی

 نظر بدهید.
تیم ما در تمام قسمت ها مش��کل دارد و این مسأله را 
نتایج نشان می دهد. نیازی نیست که من کارشناس باشم 
زیرا هواداران هم کارش��ناس نیستند که نظر می دهند. 
اتفاقا دایی را ام��روز به هیأت مدیره دع��وت کرده ایم تا 
پاسخگوی سوالات ما باش��د.  مگر دایی چه کسی است 
که نتوانیم درخصوص او نظر بدهیم؟ من همیشه فقط 
مخالف این هستم که به کس��ی بی احترامی شود.  باید 
 تیم را تقویت کنی��م و به دنبال راهکار برای جبران نتایج

 گذشته هستیم. 
* پیام صادقیان را هم 3ماه از دست دادید و شنیده 

می شود قرار است به باشگاه های عربی منتقل شود.
حرکت صادقیان در بازی با فولاد بس��یار زش��ت بود 
و هیچ توجیهی نمی توانیم در رابطه با او داش��ته باشیم 

اما این که بخواهیم انصاف را کنار گذاش��ته و فوتبال او را 
نابود کنیم، هم جالب نیس��ت.  کمیته انضباطی باشگاه 
هم با صادقیان برخورد ک��رد اما حکم کمیته انضباطی 
بسیار سنگین است که به آن اعتراض می کنیم.  شایعه 
حضورش در تیم های عربی نیز کذب است زیرا این طور 
نیست که اجازه دهیم بازیکن هرکاری دوست دارد انجام 
دهد و سپس به باش��گاه های دیگر ترانسفر شود. باید او 
تبعات کارش را ببیند، اگرچه فقط خودش را نمی توان 
مقصر دید، بلکه سرمربی، باشگاه، سرپرست و می توان 

گفت کل کشور در رفتار او تقصیر داشتند. 
* این که مصاحبه های انتقادی شما اکثرا بدون جواب 
می ماند، این شائبه را ایجاد می کند که شما اسپانسر 
پرسپولیس هستید و کسی نمی تواند روی حرفتان 

چیزی بگوید.
من اسپانسر پرسپولیس را برای نخستین بار در دفتر 
خادم در جلسه معارفه هیأت مدیره پرسپولیس دیدم که 
فکر می کنم برای آخرین بار هم بوده است.  آنها تا به امروز 
نزدیک به 10 میلیارد به باشگاه پول داده اند و فقط همین 
یک شرکت اسپانسر پرسپولیس است.  من هیچ نقشی 

در این اسپانسر ندارم. 
* در رابطه با نقش پررنگتان در اسپانسر استقلال و 
خرید سهام راه آهن نیز صحبت هایی مطرح بود. این 

مسأله صحت دارد؟
م��ن در اس��تقلال هم هیچ نقش��ی ن��دارم و فقط به 
پرسپولیس فکر می کنم. در مورد راه آهن نیز ابتدا استیلی 
از من خواست وارد شوم و او را برای خرید راه آهن کمک 
کنم اما به خاطر عرقی که به پرس��پولیس داشتم، قبول 
نکردم، البته برادرم را به استیلی معرفی کردم که باشگاه 
را خریداری کردند و هم اکنون نیز مشکلاتشان در حال 
حل شدن است. کسانی روی این باشگاه دست گذاشته 
بودند که تیم هایشان نابود ش��ده بود و امیدوارم استیلی 
 و برادرم به همراه س��ایرین بتوانند راه آه��ن را به جایگاه

 واقعی اش برسانند. 

حمیدرضا سیاسی، رئیس هیأت مدیره پرسپولیس در گفت و گو با »شهروند«: 

به فکر برکناری رحیمی و آوردن عابدینی نیستم

ذره بين

قهرمانی مقتدرانه کاراته کاران در 
مسابقات آسیایی

گروه ورزش| مس��ابقات کاراته قهرمانی آس��یا 
در رده های س��نی نوجوان��ان، جوان��ان و امید طی 
روزه��ای 17 لغایت 19 مردادم��اه در مالزی برگزار 
ش��د. در آخرین روز این رقابت ها در گروه سنی زیر 
21 س��ال تیم های دختران و پسران ایران صاحب 5 
طلا، 2 نقره و یک برنز ش��دند تا درخشش روزهای 
گذشته تیم های نوجوانان و جوانان را تکمیل کرده و 
درنهایت بر بام آسیا قرار گیرند. به این ترتیب در پایان 
این مسابقات تیم کاراته جمهوری اسلامی ایران با13 
مدال طلا، 5 نقره و 6 برنز بر سکوی نخست قهرمانی 
آسیا ایس��تاد. پس از ایران، ژاپن با 9 طلا، 9 نقره و 5 
برنز نایب قهرمان شد و قزاقستان با 2 طلا، 3 نقره و 9 

برنز در جایگاه سوم قرار گرفت. 
مسابقات رده های پایه کاراته آسیا هر 4 سال یک بار 
برگزار می شود و از اهمیت بالایی برخوردار است که 
ایران این بار با درخشش کاراته کاران جوان موفق شد 

بر بام قاره کهن بایستد. 

صادقیان باز هم توهین کرد

واکنش دوباره کمیته انضباطی؟
گروه ورزش| بعد از اعلام خبر محرومیت 3ماهه 
بازیکن بداخلاق پرسپولیس، هیچ مصاحبه ای از او 
در رسانه ها منتشر نشد و به نظر می رسد مسئولان 
باش��گاه به او توصیه کرده اند تا با مصاحبه نکردن، 
بتواند زمینه را برای کاهش محرومیتش مهیا کند 
اما روز گذشته پیامی در صفحه فیس بوک منتسب 
به  هافبک بازیساز سرخپوشان منتشر شد که همه 
را متعجب ک��رد: »تف به آدم های��ی که می خواهند 
فوتبالم را خ��راب کنند، ت��ف!!!« هویت این صفحه 
توس��ط صادقیان به صورت رسمی تکذیب نشده و 
حتی صفحه اصلی علیرضا جهانبخش نیز در بخش 
دوستان این صفحه صادقیان وجود دارد که احتمال 
اصلی بودنش را بیش��تر می کند. البته دیروز برخی 
سایت های خبری از قول صادقیان عنوان کردند که 
او فیس بوک ندارد اما این بازیکن هنوز به طور رسمی 
اظهارنظری در این خصوص انجام نداده است. در هر 
صورت اگر این پیام توسط صادقیان تکذیب نشود، 
چه بس��ا واکنش های تندتری را از سوی مسئولان 
کمیته انضباطی شاهد باشیم زیرا حسن زاده اعلام 
کرده بود اگر چنین اعمالی از سوی صادقیان تکرار 

شود، محرومیتش سنگین تر می شود. 

جنجال

آرسنال، فاتح سوپر جام انگلیس 

13 خوش یمن

آرسنال با برتری 3برصفر مقابل منچسترسیتی 
اولین جام فصل جدید فوتبال انگلیس را به دس��ت 
آورد.توپچی های لندن که ب��رای اولین بار پس از 9 
سال غیبت  سوپر جام را تجربه می کردند، شروعی 
توفانی داشتند وبا گل های دقیقه 21 کاسورلا و 42 
رمسی، نیمه اول را با برتری 2 برصفر مقابل سیتی 
به پایان رس��اندند.برتری این تیم در نیمه دوم بازی 
ورزشگاه ویمبلی هم ادامه داشت و آن ها با گل دقیقه 
61 اولیور ژی��رو اختلاف با مدافع عن��وان قهرمانی  
لیگ برتر را  3 برابر کردند.س��یتی که نمی خواست 
درحسرت برتری در سوپر جام های ورزشگاه ویمبلی 
بماند )آن ها هیچ یک از فتوحات قبلی درسوپر جام 
را در ورزشگاه ویمبلی کسب نکردند( به قصد جبران 
رو به جلو حرکت می کرد اما کمتر سودی نصیب می 
برد تا اینکه  س��وت پایان بازی رای به سیزدهمین 
قهرمانی آرسنال در بازی ابتدای فصل بین قهرمانان 
لیگ و جام حذفی فصل گذشته فوتبال انگلیس داد. 

اتفاق

رقابت

هواداران، قصد آشتی با فوتبال ایران را ندارند

بهار پاییزی لیگ برتر
گ�روه ورزش| تصور می کردیم ب��ا حضور تقریبا 
آبرومندانه در جام جهانی، قهر تماشاگران با استادیوم ها 
پایان یابد اما آمار به دس��ت آمده از تماشاگران هفته 
دوم لی��گ برتر ایران، نه تنه��ا کوچکترین تعریفی از 
کلمه آشتی به ذهن متبادر نکرد، بلکه باعث افزایش 
نگرانی های قبلی شد. طبق آمار به دست آمده، هفته 
اول فصل جاری لیگ برتر، کم تماشاگر ترین هفته اول 
تاریخ لیگ برتر بود؛ با میانگین تنها 7 هزار و 600 نفر 
برای هر بازی. اوضاع هفته دوم از این هم فاجعه بارتر 
جلوه کرد. هر بازی میانگین 6 هزار تماش��اگر داشت 
و در مجموع 42 هزار نف��ر بازی های هفته دوم فصل 
جدید لیگ برتر ایران را از نزدیک دیدند البته در این 
آمار بازی نفت مسجدس��لیمان و پدیده مش��هد که 
با رأی کمیته انضباطی بدون تماش��اگر برگزار شد، 

محاسبه نشد. بازی استقلال های تهران و خوزستان 
در ورزشگاه آزادی با 15 هزار تماشاگر پرتماشاگرترین 
بازی هفت��ه دوم بود و جدال فولاد و پرس��پولیس در 
زمین نامناسب الغدیر نصف بیشتر این تعداد )8 هزار 
تماشاگر( را به اس��تادیوم کش��اند تا ثابت شود برند 
استقلال و پرسپولیس هم این روزها خریداری ندارد. 
برای یافتن دومین بازی پرتماش��اگر هفته دوم باید 
به س��ایر دیدارها سرک بکش��یم. جدال ملوان و صبا 
10هزار تماش��اگر داش��ت و بعد از جدال »استقلال« 

پرتماشاگرترین بازی هفته بود. 

هر سال دریغ از پارسال 
در هفته دوم فصل گذش��ته لی��گ برتر، میانگین 
14 هزار و 357 تماشاگر برای هر بازی به ثبت رسید 
و 65 هزار نفر بازی اس��تقلال و س��پاهان را از نزدیک 
مش��اهده کردند. این اع��داد نش��ان می دهد میزان 
استقبال از بازی های هفته دوم فصل جاری نسبت به 
بازه زمانی فصل گذشته حتی از نصف هم کمتر بوده 
است. برای رسیدن به دلیل روگردانی تماشاگران از 
استادیوم ها نیاز به آسیب شناسی گسترده ای است. 
ش��اید اصلی ترین دلیل، دلزدگ��ی و بی محتوایی یا 

حداقل محتوای تکراری لیگ ماست. پس از تماشای 
پرگل ترین جام جهانی تاریخ )البته به طور مشترک 
با جام جهان��ی 1998( مردم م��ا از تیم های محبوب 
خودشان انتظار فوتبال سطح بالایی دارند اما متاسفانه 
امکانات سخت افزاری مانند چمن مناسب در تضاد با 
رویاهای فوتبالدوستان است و به همین دلیل تا زمانی 
که امکانات مناسب برای یک بازی زیبا فراهم نشود، 
نمی توان توقع دیدن فوتبال زیبا را داش��ت و تا وقتی 
در روی همین پاشنه زشت می چرخد، توقع پر شدن 
سکوها آن هم از سوی نس��ل جدید و بحق پرتوقع و 
با دانش فوتبالدوست، اندکی غیرمعمول و غیرمعقول 
است. آیا راهی برای بهبود فوتبال زخم خورده وجود 
 دارد؟ گذش��ت زمان به بسیاری از س��والات دشوار 

پاسخ می دهد. 

حاشیه سازی جدید اعراب برای فوتبال ایران

چرا هوادارانشان را محروم 
نمی کنید؟!

گروه ورزش| کنفدراس��یون فوتبال آسیا اعلام 
کرده تماشاگران باش��گاه الاتحاد عربستان در چند 
بازی خانگی اقدام به انداختن بطری های آب خالی، 
م��واد محترقه و همچنین آلودگ��ی صوتی کردند و 
همین مسأله باعث شد تا در دیدار برگشت یک چهارم 
نهایی لیگ قهرمانان آس��یا برابر العین از حضور در 
ورزش��گاه منع ش��وند. در این راستا س��ران باشگاه 
عربستانی به شدت نسبت به این حکم کنفدراسیون 
فوتبال آس��یا معت��رض هس��تند. آنه��ا معتقدند 
کنفدراسیون فوتبال آسیا عدالت را رعایت نمی کند و 
به جای باشگاه های عربستانی باید باشگاه های ایرانی 
با محرومیت تماشاگران مواجه شوند! ابراهیم البلوی 
رئیس باش��گاه الاتحاد از کنفدراسیون فوتبال آسیا 
انتقاد کرده و گفته اس��ت: »این حکم کنفدراسیون 
فوتبال آس��یا را تنها در صورت��ی قبول می کنیم که 
درباره باش��گاه های ایران��ی هم چنی��ن حکمی را 
شاهد باشیم. اما پذیرفتن چنین حکمی فقط برای 

باشگاه های عربستانی یک ظلم آشکار است.«

حاشيه

مازاد

گروه ورزش| س��رانجام اتفاق موردنظر هواداران 
منچستریونایتد رخ داد و سران این تیم روی 6 بازیکن 
فروشی  خود قیمت گذاشتند.  به ادعای دیلی میل، 
فلینی با 20، نانی ب��ا 15، کاگاوا، چیچاریتو و زاها با 
10 و نان��ی با 5 میلی��ون پوند تا قب��ل از اتمام فصل 

نقل و انتق��الات تابس��تانی 
راهی سایر تیم ها خواهند 
شد. حتی از مقصد نهایی 
این بازیکنان هم اخباری 
شنیده می شود. از ناپولی 

به عنوان مقصد آینده فلینی 
نام برده می ش��ود و اندرسون 

تیم های��ی از پرتغال و برزی��ل را در 
بی��ن پیش��نهادات خ��ود می بین��د. 
یوونتوس، اینتر، والنس��یا و آرس��نال 
هم نانی را خواسته اند.  آتلتیکومادرید 
خ��ارج  راه  در  دورتمون��د  رقی��ب 

کردن کاگاوا از لیگ برتر اس��ت. کریس��تال پالاس، 
کوئینز پارک رنجرز و نیوکاس��ل هم نسبت به جذب 
زاها ابراز علاقه کرده اند. در این بین همان چیچاریتو 
بیشترین خواهان را دارد؛ آتلتیکومادرید، اینترمیلان، 
یوونتوس، تاتنهام و ساوتهمپتون. علاوه بر موضوع 
فروش بازیکنان، فن گال دغدغه دیگری هم دارد؛ 
دغدغه انتخاب کاپیتان تیم.  خیلی ها می گویند 
رونی درست مانند جرارد لایق بستن بازوبند 
کاپیتانی تیم ملی و باشگاهش است  اما کیست 
که نداند سرمربی هلندی علاقه زیادی 
به هموطنش، فن پرسی دارد و 
به همین دلیل گفته می شود 
در کنار همه نگرانی های 
به دنبال  تاکتیک��ی 
یافت��ن جوابی برای 
کاپیتانی  موض��وع 

تیم است. 

اعلام لیست و قیمت بازیکنان فروشی منچستر

فلینی و نانی در آستانه ترک اولدترافورد

موضع

گروه ورزش| بایرن مونیخ برای این که نشان دهد 
مانند همیشه یک  هالیوودی درست و حسابی است، 
بازی دوس��تانه اش در آمریکا را به جنجال کشاند و 
جالب این که آرام ترین بایرنی موجود مس��بب این 

جنجال نام گرفت. ماجرا به اتفاق عجیب بعد 
از برتری 2 بر یک تیم منتخب س��تاره های 
لیگ حرفه ای فوتب��ال آمریکا مقابل بایرن 

در پورتلن��د مرب��وط می ش��ود؛ وقتی 
گواردیولا سرمربی باواریایی ها در 

اعتراض به بازی خیلی خش��ن 
حریف با کال��ب پورتر، مربی 
رقیب دس��ت نداد و ادعا کرد 
رقیب اصلا جوانم��رد نبود.   
گواردی��ولا از داور بازی هم 
به خاطر آن که به بازیکنان 
ام.ال. اس اج��ازه داد تا این 
همه خطا کنند انتقاد کرد و 

حالا رسانه های محلی آمریکا که از رفتار گواردیولا 
به ش��دت تعجب کرده اند، تصاوی��ر و گزارش های 
مختلفی را در این باره نوشته اند. الکسی لالاس یکی 
از چهره های برجسته فوتبال آمریکا در دهه 90 در 
این باره موضع گیری تندی داشته: »این شرم آور 
است. اگر نمی خواهی ریسک کنی، خب اصلا 
بازی نکن؛ نه ب��رای پول و نه 
برای اردوی پیش فصل.« اما 
بایرن دغدغه های دیگری 
هم دارد.  ملی پوشان آلمانی 
و هلن��دی بایرن نس��بت 
به دیگر بازیکن��ان آمادگی 
کم تری دارند. رس��اندن شرایط 
آمادگ��ي آنها به دیگ��ر بازیکنان با 
مدیریت دکتر »هولگر برویخ«یکي 
از بهتری��ن متخصصان بدنس��ازي 

آلمان، عملی می شود.  

جنجال  هالیوودی ها در آمریکا

وقتی پپ دست نمی دهد

گ�روه ورزش| پس از چند ماهی که کس��ی خبری از خصوصی س��ازی 
باشگاه های اس��تقلال و پرس��پولیس نمی گرفت و همه به دنبال مسائل روز 
باشگاه های سرخابی پایتخت بودند، معاون وزیر ورزش و جوانان که نماینده 
تام الاختیار او در جریان واگذاری این 2 باشگاه است، از پیش نرفتن این ماجرا 
در یک ماه اخیر به دلیل عدم همکاری از سوی سازمان خصوصی سازی خبر 
داد.  امیررضا خادم دراین باره می گوید: »یک ماه قبل در جلس��ه ای با سازمان 
خصوصی سازی و برای رفع شائبه ها و دستیابی به یک راهکار مشترک برای 
طی شدن مسیر قانونی برگزاری مزایده و واگذاری دو باشگاه جلسه ای را برگزار 
کردیم.  در پایان آن نشست مقرر شد سازمان خصوصی سازی، نسبت به معرفی 
حسابرس قانونی برای دو تیم استقلال و پرسپولیس اقدام کند و مقدمات ورود 
به مزایده و واگذاری دو باشگاه هرچه سریع تر انجام شود اما پس از گذشت یک 
ماه نامه های ما بی پاسخ مانده و با این روند فکر نمی کنم واگذاری این 2 باشگاه تا 

پایان سال و طبق قانون صورت بگیرد.«
چند ساعتی نگذشته بود که پوری حسینی، رئیس سازمان خصوصی سازی 
پاس��خ اظهارات خ��ادم را داد:  »س��ازمان حسابرس��ی برای باش��گاه بازرس 
و حس��ابرس قانون��ی تعیین ک��رده و مدیران عامل دو باش��گاه اس��تقلال و 
پرس��پولیس نامه زده اند که آمادگی دارند تا حسابرس��ی یک سال قبل انجام 

ش��ود. صحبت های امیررضا خادم غیردقیق است، البته من حساسیت های 
ایش��ان را متوجه می ش��وم.   دولت محترم و وزارت ورزش مصمم هستند که 
این دو باشگاه امسال خصوصی ش��وند و برآورد من این است که این اتفاق در 
سه ماهه سوم امسال انجام خواهد ش��د.« این صحبت ها و اختلافی که میان 
این 2 سازمان مشهود شده است، شاید کار را مثل دوره های گذشته به عقب 
بیندازد و به نظر نمی رسد با وضع فعلی کارها طبق پیش بینی رئیس سازمان 

خصوصی س��ازی که اعلام کرده در پاییز 93 واگذاری صورت می گیرد، پیش 
برود. مصطفی آجورلو، مدیرعامل سابق باش��گاه های پاس و استیل آذین که 
چند ماه قبل یکی از جدی ترین گزینه ها برای رسیدن به مدیرعاملی استقلال 
محسوب می شد دراین باره به »شهروند« می گوید: »راه نجات فوتبال کشورمان 
چیزی جز خصوصی سازی نیست اما همواره مشاهده کردیم که مسئولان در 
سالیان اخیر فقط وعده دادند و هیچ کدام عملی نشده است.  تا وقتی که حرف 
می زنیم و عمل نمی کنیم، بهتر است مردم این 2 تیم را اداره کنند نه مدیران 
دولتی که با زیرمیزی و رشوه کار را پیش می برند. اگر هم اکنون وزارت ورزش 
و سازمان خصوصی سازی نمی توانند با یکدیگر همکاری کنند و دائما یکدیگر 
را متهم می کنند، باید به مراجع ذی ربط مشکلشان را اعلام کرده تا کار سریعتر 
پیش برود.« وی همچنین می افزاید: »برای تصمیم گیری صحیح در رابطه با 
واگذاری این 2 باش��گاه نیاز به زمان داریم اما این قدر زمان را هدر داده ایم که 
دیگر وقتی برای فکر کردن هم نیست. باید یک کار عملیاتی انجام شود و هیچ 
ترس��ی هم در آن نباشد زیرا کشورهای دیگر 100 س��ال قبل چنین کاری را 
انجام داده اند. به عقیده من اگر اراده واقعی وجود داشته باشد، فوتبال به زودی 
 خصوصی می ش��ود اما نبای��د آن را از چاله به چاه انداخت و فقط اس��ما آن را 

خصوصی کرد.«

اختلاف مسئولان وزارت ورزش و سازمان خصوصی سازی بر سر سرخابی ها

واگذاری استقلال و پرسپولیس باز هم منتفی شد؟
    سردار آجورلو در گفت وگو با »شهروند«:  عزم جدی پشت این ماجرا نیست


